

中邦 - 西北工业大学博士项目推介

MILGEC- NWPU PhD PROGRAM PROMOTION

所在地	陕西·西安
Location	Shanxi,Xian
项目名称	博士
Program	PhD
奖学金	一等奖学金: 免学费、免住宿费, 并提供月补助 (3500 人民币/月*12 月)
Scholarship	二等奖学金: 100%学费
	三等奖学金: 50%学费
	四等奖学金: 免学费、免住宿费, 并提供月补助 (3500 人民币/月*12 月) 只发第一年
	五等奖学金: 免学费、并提供月补助 (3500 人民币/月*10 月) 只发第一年
	六等奖学金: 免 50%学费、并提供月补助 (3500 人民币/月*10 月) 只发第一年
	Type A: exempt from tuition fee, accommodation fee, and living allowances are provided (3500RMB/month*12months).
	Type B: Second level winners are exempt from tuition fee.
	Type C: Third level winners are exempt from 50% tuition fee.
	Type D:Cover from tuition fee, cover accommodation fee, and living allowances are provided (3500RMB/month*12months)only for first year
	Type E: Cover from tuition fee, and living allowances are provided (3500RMB/month*10months)only for first year
	Type F: Cover 50% tuition fee.and living allowances are provided (3500RMB/month*10months)only for first year
申请期限	2024 年 4 月 15 日
Application	April 15th, 2024
Deadline	
专业设置	英文授课:English taught
Majors	Flight Vehicle Design ★
	Aircraft Structures and Airworthiness Technology ★
	Fluid Mechanics ★
	Aeronautical and Astronautical Science and Technology ★
	Control Science and Engineering ★
	Acoustics
	Naval Architecture and Ocean Engineering
	Information and Communication Engineering ★
	Materials Processing Engineering ★

Materials Science ★
 Mechanical Engineering ★
 Design Science
 Mechanics ★
 Aeronautical and Astronautical Science and Technology ★
 Power Engineering and Engineering Thermalphysics
 Information and Communication Engineering ★
 Electronics Science and Technology ★
 Electrical Engineering ★
 Control Science and Engineering ★
 Computer Science and Technology ★
 Mathematics
 Polymer Chemistry and Physics
 Physical Chemistry
 Chemistry
 Organic Chemistry
 Optical Engineering
 Management Science and Engineering ★
 Business Administration
 Software Engineering ★
 Biomedical Engineering
 Ideological and Political Education
 Electronic Science and Technology ★
 Cybersecurity
 Flight Vehicle Design ★
 Materials Science ★
 Biomedical Engineering
 Chemistry
 中文授课:见附件
 Majors Chinese-taught: See Attachment 1

授课语言 Instruction Language	汉语/英语 Chinese/English
入学年份 Date of Admission	2024 年 9 月 September 2024
学习期限 Duration	4 年 4 years
学费 Tuition	RMB 38,000/year

住宿费	7200 元/年（双人间）
Accommodation	7200 RMB/Year（Double Room）
申请资格	1. 身心健康（无传染病且无影响正常学习的身体或精神疾患）。
Application	2. 截止 2024 年 9 月 1 日，博士项目申请人不超过 35 周岁。
Qualification	3. 学历要求：截至 2024 年 9 月 1 日，博士项目申请人须获得硕士学位。
	4. 学习能力： 申请人应具备良好的学习能力及学业表现，申请人前一阶段申请成绩要求为 75%； 中国政府奖学金申请人前一阶段申请成绩要求为 80%。 申请人可提供 GRE，GMAT 等其他学习能力或学业表现证明。
	5. 语言要求 申请人应具备符合招收标准的中/英文语言水平。 (1) 中文：HSK 五级（200 分）及以上 (2) 英文： 1) 中国政府奖学金申请人英语语言要求： 雅思（学术考试） 6.5 以上（各项分数不低于 5.5） 托福 85 分以上(我们接受托福 Mybest Scores,iBT home editionEssentials, DI code C317) 多邻国英语测试 125 分及以上 2) 其他奖学金申请人语言要求： 雅思（学术考试） 6.0 以上（各项分数不低于 5.5） 托福 80 分以上(我们接受托福 Mybest Scores,iBT home edition, Essentials, DI code C317) 多邻国英语测试 115 分及以上
	6. 国籍要求 申请人必须为持有效护照的非中华人民共和国公民。来华留学外籍华裔申请人须于 2020 年 4 月 30 日前取得外国国籍并注销中国国籍,且从 2020 年 4 月 30 日起至 2024 年 4 月 30 日止有在国外实际居住 2 年以上的记录（一年中实际在国外居住满 9 个月可按一年计算，以入境和出境签章为准） 申请人父母双方或一方为中国公民，须提供以下证明材料（二选一）： 1) 申请人出生即获得外国国籍的证明； 2) 申请人原为中国公民后加入外国国籍的，提供注销原中国户籍证明及退出中国国籍的证明。
	1. Good physical and mental health (no infectious or contagious diseases and no physical or mental disorders that could interfere with regular study).
	2. Applicants for doctoral program should be under 35 by September 1st, 2024.
	3. Academic Requirement: As of September 1st, 2023, applicants for doctoral program must hold a master's degree.

4. Learning Ability

Applicants should have good learning ability and academic performance.

The requirement for previous academic grade level is an average score of 75% and above.

For CSC scholarship applicants, the requirement for previous academic grade level is an average score of 80% and above.

Applicants may provide other evidence of academic ability, such as the GRE and GMAT scores.

5. Language Requirement

Applicants should have Chinese or English language proficiency that meets the requirement.

(1) Chinese: HSK Level 5 (200 or above)

(2) English:

1) The English requirement for CSC scholarship applicants:

IELTS Academic Test overall 6.5 or above (no less than 5.5 in each element)

TOEFL 85 or above (My best Scores, iBT home edition, Essentials, DI code C317 are accepted)

Duolingo English Test (125 or above)

2) The English requirement for other scholarships applicants:

IELTS Academic Test overall 6.0 or above (no less than 5.5 in each element)

TOEFL 80 or above (My best Scores, iBT home edition, Essentials, DI code C317 are accepted)

Duolingo English Test (115 or above)

6. The applicants shall be non-Chinese citizens with valid passports.

For the applicants who used to be Chinese citizens but later immigrated to other countries, these applicants must hold the passports or citizenship certificates of their current countries for at least 4 years in addition to the 2-year “proof of residence” in recent 4 years.

Applicants whose one or both parents are Chinese citizens must provide one of the following supporting documents:

1) The certificate proving that the applicant obtained the foreign nationality at birth;

2) For applicants who used to be Chinese citizens but later immigrated to other countries, these applicants shall provide the certificates of cancellation of Chinese nationality.

申请材料 Application Materials

1. 有效清晰的护照信息页扫描件, 现居住在中国大陆境内的申请人还须提供当前有效的签证页或居留许可页扫描件;

2. 申请表

3. 2 寸照片

4. 本科学位证书扫描件（应届毕业生可先提供预计毕业证明），须为原件或公证件，中英文均可；
5. 本科阶段各学期/学年成绩单扫描件，须为原件或公证件，中英文均可；学校接受 GRE，GMAT 等国际通行标准化测试成绩。
6. 2 名副教授及以上的专家所提供的推荐信；
7. 申请人在华学习和研究计划书；
8. 中文/英文语言能力证明；
9. 申请人满足以下条件，可不提供语言能力证明：
10. 中文为母语的申请人申请中文授课专业；
11. 英文为母语的申请人申请英文授课专业。
12. 无犯罪记录证明（6 个月内有效）；
13. 导师接收函：硕士导师接收函为非必须文件，持导师接收函的申请将被优先考虑。
14. 经官方认证的奖项、科研成果（如有）
15. 《外国人体格检查表》复印件（有效期为 6 个月）；
16. 银行存款证明；
17. 西北工业大学招生学院要求提交的其他文件。
18. 申请建筑、设计专业的学生需提供艺术 / 设计作品集。

1. A copy of the personal information page of your valid passport.
Applicants currently residing in mainland China must also provide a scanned copy of the currently valid visa page or residence permit page.

2. Application Form

3. 2-inch ID photo

4. A copy of undergraduate diploma. Graduating student can provide pre-graduation certificate. All above mentioned documents must be original or notarized one.

5. Transcripts for each semester/academic year during undergraduate period. GRE, GMAT and other international standardized test scores are accepted.

6. Recommendation letters from two professors (associate professor or level above).

7. Study and research plan in China (based on given template).

8. Chinese/English language certificate.

Under these circumstance, language certificate is not needed:

Applicants who are Chinese native speakers and applying for Chinese medium courses.

Applicants who are English native speakers and applying for English medium courses.

9. Non-criminal record (valid for six months).

10. Acceptance letter from a supervisor.

Acceptance letter is not a must for master applicants and will be a bonus point.

11. Officially recognized awards, scientific research achievements (if any).
12. A copy of "Physical Examination Form for Foreigners" (valid for six months).
13. Bank statement.
14. Other supplementary materials required.
15. Students applying for architecture or design majors shall provide one's own art/design portfolio.

特殊备注

Special Notes

2024 学年博士国际学生招生专业

PhD Majors for 2024 Intake

Majors with ★ are supported by CSC-Chinese University Program

Self-supported applicants, NPU President Scholarship applicants and Xi'an Belt and Road International Student Scholarship applicants can apply all majors listed below.

学院 School	专业 Major	授课语言 Medium	申请特殊要求 Special requirement for application
航空学院 School of Aeronautics	飞行器设计 ★ Flight Vehicle Design ★	英文 English	
	航空器结构与适航技术 ★ Aircraft Structures and Airworthiness Technology ★	英文 English	
	流体力学 ★ Fluid Mechanics ★	英文 English	
航天学院 School of Astronautics	航空宇航科学与技术 ★ Aeronautical and Astronautical Science and Technology ★	英文 English	
	控制科学与工程 ★ Control Science and Engineering ★	英文 English	

航海学院 School of Marine Science and Technology	声学 Acoustics	英文 English	
	船舶与海洋工程 Naval Architecture and Ocean Engineering	英文 English	
	信息与通信工程 ★ Information and Communication Engineering ★	英文 English	
材料学院 School of Materials Science and Engineering	材料加工工程 ★ Materials Processing Engineering ★	英文 English	
	材料学 ★ Materials Science ★	英文 English	
机电学院 School of Mechanical Engineering	机械工程 ★ Mechanical Engineering ★	英文 English	
	设计学 Design Science	英文 English	
力学与土木建筑学 院 School of Mechanics, Civil Engineering and Architecture	力学 ★ Mechanics ★	英文 English	
动力与能源学院 School of Power and Energy	航空宇航科学与技术 ★ Aeronautical and Astronautical Science and Technology ★	英文 English	
	动力工程及工程热物理 Power Engineering and Engineering Thermalphysics	英文 English	
电子信息学院 School of Electronics and Information	信息与通信工程 ★ Information and Communication Engineering ★	英文/中文 English/Chinese	

	电子科学与技术 ★ Electronics Science and Technology ★	英文/中文 English/Chinese	
自动化学院 School of Automation	电气工程 ★ Electrical Engineering ★	英文 English	
	控制科学与工程 ★ Control Science and Engineering ★	英文 English	
计算机学院 School of Computer Science and Technology	计算机科学与技术 ★ Computer Science and Technology ★	英文 English	
数学与统计学院 School of Mathematics and Statistics	数学 Mathematics	英文/中文 English/Chinese	
化学与化工学院 School of Chemistry and Chemical Engineering	高分子化学与物理 Polymer Chemistry and Physics	英文 English	
	物理化学 Physical Chemistry	英文 English	
	化学 Chemistry	英文 English	
	有机化学 Organic Chemistry	英文 English	
物理科学与技术学院 School of Physical Science and Technonlogy	光学工程 Optical Engineering	英文 English	
管理学院 School of Management	管理科学与工程 ★ Management Science and Engineering ★	英文 English	学术类雅思 6.5 及以上, GPA 80/100 Academic IELTS 6.5, GPA 80/100
	工商管理 Business Administration	英文 English	

软件学院 School of Software	软件工程 ★ Software Engineering ★	英文/中文 English/Chinese	
生命学院 School of Life Sciences	生物医学工程 Biomedical Engineering	英文 English	
马克思主义学院 School of Marxism	思想政治教育 Ideological and Political Education	英文/中文 English/Chinese	
微电子学院 School of Microelectronics	电子科学与技术 ★ Electronic Science and Technology ★	英文 English	
网络空间安全学院 School of Cybersecurity	网络空间安全 Cybersecurity	英文 English	
民航学院 School of Civil Aviation	飞行器设计 ★ Flight Vehicle Design ★	英文 English	
生态环境学院 School of Ecology and Environment	生态学 Ecology	中文 Chinese	
柔性电子研究院 Institute of Flexible Electronics	材料学 ★ Materials Science ★	英文 English	
	生物医学工程 Biomedical Engineering	英文 English	
	化学 Chemistry	英文 English	

附件 Attachment